
 

 

Protokół 

z dnia 2 lutego 2016 roku 

 ze spotkania Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z mieszkańcami oraz Radą Osiedla Pogorzelec 

 

   

Uczestnikami spotkania byli mieszkańcy osiedla i Rada Osiedla Pogorzelec oraz:  

1. Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle – Sabina Nowosielska 

2. Radna Rady Miasta  - Dorota Mrówka 

3. Inspektor Wydziału AG Urzędu Miasta – Dorota Tomala (protokolant) 

4. Specjalista ds. medialnych Urzędu Miasta – Jarosław Jurkowski. 

 

Spotkanie w osiedlu miało charakter plenerowy. Obecni członkowie Rady Osiedla, Zarządu 

i mieszkańcy na miejscu wskazali newralgiczne punkty osiedla wymagające pilnych 

inwestycji.  

Jednym z nich był niezagospodarowany od wielu lat plac (zarządcą był MOSiR) przy Domu 

Dziennego Pobytu ul. Kościuszki. Został ujęty do realizacji we wniosku do Budżetu 

Obywatelskiego.   

Ponadto podczas dalszej wizji lokalnej w terenie wskazano kolejne problemy: 

1. Konieczność usunięcia część muru na placu przy ul. Kościuszki 

2. Zwiększyć ilość parkingów. Osoby dowożące dzieci do ogniska muzycznego przy 

ul. Kościuszki zastawiają całą jej powierzchnię, uniemożliwiając swobodny ruch aut 

w obie strony. 

Prezydent zasygnalizowała, iż projekt powiatu (jest to jego jednostka i zadanie) 

rozbudowujący ognisko muzyczne o salę koncertową, prawdopodobnie przewiduje 

także budowę parkingu. Sprawdzi celem potwierdzenia tej informacji. 

3. Sprawdzić stan prawny bunkrów. Prośba do Prezydent Miasta, aby podjęto decyzję 

o parcelowaniu ziemi przy bunkrach celem przekazania jej mieszkańcom na garaże 

(pomiędzy ul. Słowackiego i  Elsnera). W chwili obecnej teren jest notorycznie 

zaśmiecany.  

4. Wykonanie nawierzchni ul. Elsnera i Słowackiego. 

5. Dokończyć remont ul. Bema i Sobieskiego. 

6. Sprawdzić, dlaczego lampy oświetleniowe przy ul. Koszykowej stale się przepalają. Być 

może należałoby je wymienić i zamiast opraw z lampami sodowymi zastosować ledowe?   

7. Czy jest możliwe położenie progów zwalniających przy ul. Koszykowej? 

8. Brak chodników w osiedlu przy ul. Starej około 100m, Przechodniej, Słowackiego. 

9. Zadbać o estetykę osiedla i wymusić na właścicielu terenu między Przechodnią a Cichą 

o posprzątanie pozostałości po strzelnicy. 

10. Prośba do Prezydent Miasta, aby Gmina przejęła teren przy pasie drogowym ul. Elsnera od 

część mieszkańców wspólnoty tych bloków, którym sprzedano mieszkania z chodnikiem 

nr od 1 do 7 o który muszą dbać. Nie ma na nie służebności. Druga część tego samego 

bloku nr od 9 do 15 ma sprzedane lokale jednak po obrysie. Po dokonaniu przejęcia, 

Gmina ma wtedy duże możliwości i na swoim terenie w trakcie projektowania remontu 

ul. Słowackiego dokona budowy parkingu i  remontu chodnika. Należy również przyciąć 

przy tej ulicy wyjątkowo suche drzewa.  

11. Konieczność dorobienia wtyczek przy nowych lampach oświetleniowych znajdujących się 

wzdłuż ul. Kozielskiej. Ich brak powoduje ograniczenia w wywieszaniu dekoracji 

świątecznych. Brak też obramowania do instalowania flag podczas świąt państwowych. 

12. Prośba o budowę boiska przy PG 3. 



 

 

Prezydent wspomniała, że jest projekt budowy sal gimnastycznych i boisk przy 

każdej szkole w mieście. 
13. Z powodu dużej wypadkowości podczas wyjazdu z Arki Bożka na Kościuszki 

potrzebne jest lustro. Zrobić przejście dla pieszych przy ul. Kościuszki oraz uzupełnić 

przy tej ulicy chodnik ok. 20 m. Sprawdzić, dlaczego przy ul. Arki Bożka wspólnota 

nie dokończyła wykonania chodnika do wiaty śmieciowej. 

14. Zadbać, aby przy ul. Krokusów, przy której jest przystanek autobusowy, powstała 

wiata przystankowa. Nie ma tam nawet ławki. Mieszkańcy postawili sami 

i przywiązali do drzew krzesełka ogrodowe, aby można było siąść w oczekiwaniu na 

autobus. 

15. Przygotować teren przy ul. Tartacznej pod inwestycje. 

16.  Ul. Stara – wyjaśnić sprawę własności. 

17. Wybudowano parkingi przy ul. Sikorskiego, jednak nie zadbano o dojście do ul. 

Ligonia. Przy też ulicy brakuje też ławek. 

Prezydent wspomniała, że trwają przygotowania, aby ze środków unijnych 

zrealizować program pod nazwą „zielone osiedla”.  Pogorzelec jest pod niego 

podciągnięty i będą oprócz ławek do siedzenia (ul. Ligonia, Sikorskiego czy 

Kozielska) będą również kosze na śmieci, rabaty i dużo kolorowych krzewów.  

18. Mieszkańcy i członkowie rady osiedla zwrócili uwagę, na brak komunikacji 

i wymiany pism pomiędzy instytucjami w zakresie inwestycji w danej części miasta. 

MWiK i MZEC stale dokonują zniszczeń podczas swoich prac ziemnych, 

pozostawiając te miejsca bez wykończenia i doprowadzenia do stanu sprzed remontu. 

Drogi np. przy ul. Orzeszkowej czy Moniuszki oddanej po remoncie 2 lata temu. 

Czy nie można było wtedy zsynchronizować tych prac z Urzędem? Prośba o lepszą w 

tej materii komunikację, a ponadto kontrolę powykonawczą. 

19.  Zgłoszono Prezydent Miasta problemy komunikacyjne z Czystym Regionem i niemoc 

w nawiązaniu kontaktu. Nierzetelne wywiązywanie się z ustalonych terminów 

wywozów śmieci. 

Prezydent zaproponowała, aby każda taką sytuację przesłać do elektronicznie 

podając okoliczności zdarzenia.  

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 
Protokolant 

 

Dorota Tomala 

 

 

 

 


